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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

Protokół Nr 26 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  2 lipca   2018 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta  Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

4. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  Przewodniczący  Rady Powiatu – Dominik Szewc,    

Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska, Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Posiedzenie prowadził Starosta  Paweł Bartoszek wg nast. porządku: 

1.Zmiany w budżecie Powiatu na 2018 r. 

2.  Informacja  dyrektorów szkół  dot.  podziału  na oddziały klas I  w roku szkolnym 

2018/2019. 

3. Zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego. 

           4. Sprawy różne. 

Starosta udziela głosu  Skarbnik Powiatu, która przedstawia  projekty uchwał w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu na 2018 r. Zarząd kolejno podejmuje uchwały. Uchwały oznaczone Nr 

26/74/2018  i 26/75/2018 stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Zapoznano się ze 

stanem naboru do klas pierwszych w roku szkolnym  2018/2019 i wariantami  ilości oddziałów. 

ZS Nr 1 w Nowej Dębie 11 podań , 3 oryginały świadectwa , 7 kopii. 

ZS Nr 2 w Nowej Dębie  97 podań , 66 oryginałów świadectw, 27 kopii. 

ZS w Gorzycach 84 0ryginałow i kopii świadectw. Zarząd wyraża zaniepokojenie  niskim 

stanem naboru do ZS Nr 1 w Nowej Dębie. Poleca podjęcie  współpracy pomiędzy dyrektorami 

ZS Nr 1 i ZS Nr 2 w sprawie ewentualnego   przejęcia  uczniów. 

Sekretarz Powiatu przedstawił zmiany do Regulaminu Organizacyjnego  Starostwa 

Powiatowego. Zmiany mają związek z organizacją ochrony danych osobowych w związku z  

wejściem w życie  Rozporządzenia UE o ochronie danych osobowych osób  fizycznych 

(RODO) i  ustawą z dnia 10 maja 2018 r  o ochronie danych osobowych ( Dz.U.2018 poz. 

1 000). Zarząd  zmiany uchwalił. Uchwała Nr 26/76/2018 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Przystąpiono do realizacji p. 4 porządku : Sprawy różne. 

Rozpatrzono wnioski dyrektorów ZS  w Gorzycach   i ZS Nr 2 w Nowej Dębie w sprawie 

obniżenia pensum. Zarząd odłożył decyzję do czasu ostatecznego ustalenia liczby uczniów i 

oddziałów w poszczególnych szkołach. 

Następnie Zarząd Powiatu . analizował  funkcjonowanie jednostek organizacyjnych Powiatu  

m.in. w kwestii  wynagrodzeń  pracowników  administracji i obsługi. Zarząd Powiatu 
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proponuje, aby  przeprowadzić podwyżki w tej grupie pracowników z   zachowaniem  nast. 

zasady: 

- pracownicy administracji ( pracownicy na stanowiskach urzędniczych)  przeciętnie 150 zł 

(brutto) 

- pracownicy obsługi  przeciętnie 130 zł ( brutto) .Propozycję  należy interpretować w ten 

sposób, że w wymienionych   kwotach  zawiera się wynagrodzenie  zasadnicze,  dodatek  za 

wieloletnią pracę i inne składniki wynagrodzenia. Proponowane podwyżki przeprowadzić, ze 

skutkiem od dnia  1 lipca  2018 r .Zarząd Powiatu   analizował problemy związane z  

funkcjonowaniem przyszkolnego  lodowiska w ZS w Gorzycach. Po dyskusji  zostały 

postawione nast.   dyspozycje. 

1. Przedstawić koszy  związane z działalnością lodowiska  w roku  szkolnym 2016/2017    

i 2017/2018 w zakresie:  energia elektryczna, przeglądy i konserwacje, wynagrodzenia 

osobowe związane z działalnością lodowiska, pozostałe koszty.   

2. W związku z upływem w  kwietniu br. 5 – letniego okresu trwałości   projektu „Biały 

Orlik” w którym był obowiązek zapewnienia niezbędnych środków na jego 

funkcjonowanie i  ogólnodostępności  Zarząd Powiatu poleca podjęcie działań w 

kierunku wydzierżawienia obiektu. 

Rozpatrzono pismo dyrektora ZS w Gorzycach w sprawie  zapłaty za prace serwisowe przy 

lodowisku w sezonie 2017 /2018.W odpowiedzi na pismo z dnia 2 lipca 2018 r. w sprawie 

zapłaty kwoty proponowanej przez Firmę WM  INT za serwis lodowiska wynikającej z 

faktury FA/1/SER/2016 z dnia  09.02.2018  po zapoznaniu się z okolicznościami  w jakich 

powstały te koszty,   Zarządu Powiatu   przyjął stanowisko, że wyrazi zgodę  na  zapłacenie 

przez Zespół  Szkół  kwoty  10 000 zł. ( dziesięć tysięcy złotych). 

Zarząd Powiatu  analizował  funkcjonowanie jednostek organizacyjnych Powiatu 

zlokalizowanych w Nowej Dębie w tym Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. 

Po dyskusji  zostały postawione nast.   dyspozycje:  Przedstawić  w terminie do 20 lipca br. w  

porozumieniu z dyrektorem ZS Nr 1 ul. Reja 7  koncepcję przeniesienia  siedziby Poradni z ul. 

Jana Pawła II 4 do  budynku ZS Nr 1. Określić   jej usytuowanie,  ilość pomieszczeń  i zakres 

koniecznych prac adaptacyjnych. 

Rozpatrzono pismo dyrektora Centrum Wsparcia i Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach  z 

dnia 29 czerwca  2018 r. w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie 

wyposażenia kaplicy.  Zarządu Powiatu  wyraził zgodę  na nieodpłatne   przekazanie 

wyposażenia kaplicy Parafii rzymsko – katolickiej w Gorzycach. 

Rozpatrzono pismo p.o. dyrektora  SPZ ZOZ w Nowej Dębie  w sprawie   przekazania na 

własność fontanny będącej w użyczeniu Szpitala Powiatowego.  Zarząd Powiatu wyraził 

zgodę  na  przekazanie zdemontowanych aktualnie elementów fontanny, w związku z budową 
OIT na majątek Szpitala Powiatowego. 

Zatwierdzono aneks Nr 8 Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie do 

arkusza organizacji pracy w szkole na rok szkolny 2017/2018. Przyczyną zaistniałych zmian 

jest powołanie na stanowisko z dniem 1 lipca  2018 r. wicedyrektora placówki. 

Członek Zarządu K. Kozieja zgłasza  brak współpracy pomiędzy placówkami  Centrum 

Opieki nad Dzieckiem w Skopaniu i SOSzW w Grębowie w sprawie  kierowania  dzieci ze 
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wskazaniami do kształcenia specjalnego do Ośrodka w Grębowie. Po dyskusji zdecydowano, 

że dyrektor Centrum Opieki nad Dzieckiem przedstawi wykaz dzieci , ze wskazaniami do  

objęcia kształceniem specjalnym oraz miejscem w którym aktualnie  realizują obowiązek 

szkolny. Członek Zarządu K. Kozieja  przekazała także  uwagi radnych Rady Gminy Grębów 

dotyczące  bieżącego utrzymania dróg powiatowych nam terenie Gminy.  W tym miejscu  po 

dyskusji stwierdzono,  że aktualna obsada stanowisk robotniczych w Zarządzie Dróg  nie jest 

wystarczająca do bieżącego  starannego utrzymania   160 km dróg powiatowych                      

i  kilkudziesięciu kilometrów chodników wybudowanych w ostatnich latach.   

Członek Zarządu J. Sudoł składa wniosek o  wystąpienie  do Dyrekcji Okręgowej  Polskich 

Kolei Państwowych   w Lublinie  o wykonanie chodników na terenach kolejowych w ciągach 

dróg powiatowych   w Chmielowie ( obustronnie) w Tarnowskiej Woli, ul. Kościuszki          

w Nowej Dębie ,  w Cyganach. 

W sprawach różnych  rozpatrzono  także nast. sprawy: 

1. Na wniosek Nowodębskiego Koła Diabetyków z dnia 25 czerwca 2018 r. na  

organizację spotkania „ Światowy Dzień Chorych  na cukrzycę” przeznaczono kwotę  
500 zł ( brutto). 

2. Rozpatrzono pismo Parafii Rzymsko – Katolickiej NMP Królowej Polski we 

Wrzawach. Na zakup usług związanych z ułożeniem  kostki brukowej wokół 

zabytkowej plebanii gdzie mieści się kancelaria parafialna i sala konferencyjna 

przeznaczono kwotę 7 000 zł (brutto). 

3. Na wniosek z dnia 21 czerwca 2018 r. przeznaczono kwotę 1 000 zł ( brutto) na zakup 

usług transportowych związanych z wyjazdem dzieci  członków  Gorzyckiego Klubu 

Karate Kyokushin do Okuninki n. Jeziorem Białym. 

4. 4. Rozpatrzono pismo Parafialnego Klubu Sportowego „Wisła” w Baranowie 

Sandomierskim. Na zakup usług cateringowych w związku z organizacją Sportowej 

Niedzieli przeznaczono kwotę 600 zł ( brutto). 

5. Rozpatrzono pismo Stowarzyszenia na Rzecz Ekorozwoju i Promocji Wsi Jadachy. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę  na  wydłużenie  wykorzystania kwoty 500 zł ( brutto) 

na zakup usług związanych z  wykonaniem tablicy pamiątkowej do dnia  31 

października 2018 r. 

6. Rozpatrzono pismo Samorządowego Ośrodka Kultury w Nowej Dębie  w sprawie  

przedłużenia terminu wykorzystania kwoty 4 500 zł na zakup usług związanych z 

organizacją V edycji Festiwalu muzyki kameralnej i organowej „Margaritae Baroci”. 

Zarząd Powiatu przedłużył termin do 31 października  2018 r. 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 2 lipca  2018 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 


